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Glasilo občinskih organizacij SZDL Celje, Laško in Žalec 

Bikovščina je še i 
vedno trn v peti 
kmetovalcev. Pla-
čati morajo vna- i 
prej, pa naj gre za | 

I veterinarsko ali ne- j 
posredno uslugo j 
plemenjakov. Ta ži- i 
valska seksualna 
zadeva je celo huj- j 
ša kot je nepisana i 
postava med ljud- | 
mi. Tudi hotnica j 
terja plačilo vna- i 
prej, toda šele ta-
krat ko je navadno 
že v poste l j i . . . I 

VELIK KORAK NAPREJ 
V FINANCIRANJU TELESNE VZGOJE V CELJSKI OBČINI 

• z (kužberwmi sredstvi naj bi zagotovili 
predvsem kritje stroškov za investicijsko in te
koče vzdrževanje športnih objektov, za kadre in 
le deiotna za programe društev, sekcij In komisij 
pri občinski zvezi za telesno kulturo; 

• po predlogu naj bi se letošnja sredstva 
občinskega sklada za telesno kulturo povečala 
wa okoli 20% ali na okoli 1.1 milijona dinarjev; 

• prva pobuda o ustanovitvi samoupravne 
skupnosti za področje telesne vzgoje; 

• prva pobuda o ustanovitvi samoupravne 
skupnosti za področje telesne vzgoje; 

• pobude, M korenito posegajo v telesno 
vzgojo, zato zaslužijo tudi resno obravnavo in 
veliko pozornst. 

Vzporedno a javno razpra
vo o predlogu letošnjega ob
činskega proračuna bodo ste
kli tudi razgovori o nekate
rih problemih financiranja te
lesne VEgoje v celjski občini. 
Takšne debate so pravzaprav 
značilne za vsakršen začetek 
novega leta; letošnja pa bo 
prav gotovo dobila novo obe

ležje^ saj gre na koncu kon
cev tudi za nekatere nove 
predloge, nove vidike druž
benega podpiranja telesne 
vzgoje T najširšem pomenu 
besede. 

Glede na dosedaiije izkuš
nje in borbe sleherne teles-
no-V2^ojne in športne organi-, 
zacije, da si pribori čim vez

ji prostor v občinskem sfcla-
du za telesno vzgojo, si tiKil 
od letošnje raziprave velfico 
obetamo, tudi piuščic ia 
ognja. Gre pač za nekaj 
novega. In kadar smo na 
pragu takšne prelomnice, s» 
staro vselej težko lomi ia 
predaja novemu. 

(Dalje na « . stramij 

MITJA PIPAN, predsednik občinske zveze za telesno kulturo v Celju: »Čaka 
nas težko In odgovorno delo. Na vsak način novi vidiki financiranja telesne 
vzgoje odpirajo nove možnosti za krepitev te pomembne dejavnosti. Sicer 
f̂ a bo problem financiranja odprl še druga vprašanja, najbrž tudi organiza
cijskega značaja.« 

(Foto: MB) 

PREDSEDNIK IN SEKRETAR CKZKS TOVARIŠA FRANC POPIT IN 
INŽ. ANDREJ MARINC NA KOZJANSKEM IN ROGAŠKI SLATINI 

SPODBUDNI RAZGOVORI 
Minulo sredo sta šmarsko 

občino obiskala predsednik 
se*/cretar CK ZKS tova
riša FRANCE POPIT in in
ženir ANDREJ MARINC. Iz 
Celja ju je spremljal sekre
tar medobčinskega sveta ZK 
tovariš JANEZ ZAHRAST-
N I K , po občini pa sekretar 
komiteja ZKS DARKO BIZ
JAK in predsednik občine 
BENO BOŽIČEK in še ne
kateri drugI družbenopolitič
ni delavci. 

Popotovanje po Kozjanskem 
je bilo časovno kratko. Go
stom so pokazali Virštanj, 
Kozje. Bistrico ob Sotli, Ob-
sotelje. šolo v Podčetrtku, po
tem so jih v steklarni toplo 
pozdravili člani ZK, člani 
samoupravnih organov in 
drugI delo\'ni ljudje iz ko
lektiva. Razgovor je potekal 
o tem. kako ta najmočnejši 
kolektiv sodeluje pri odstra
njevanju zaostalosti na Koz
janskem, od koder bo kmalu 
našlo zaposlitev v tovarni 
okoli 300 novih delavcev. Se
veda so gostoma razložili 
tudi težave, kritizirali razane-
re. ki jih kot izvoznike ne 
stimulirajo, razpravljali pa 
so tudi o vprašanju kadrov, 

nagrajevanju in podobnih pe
rečih problemih. 

Kasneje popoldne sta se 
predsednik in sekretar CK 
ZKS v zdravilišču sestala z 
razširjenim političnim akti
vom v občini, kjer je z raz
merami v občini prisotne se,-
zjnanil sekretar komiteja ZKS 
tovariš Darko Bizjak, zlasti 
o problemih, ki so najbolj 
pereči ravno zdaj, ko naj bi 
občina, uvrščena med manj 
razvite, krenila hitreje po 
poti razvoja. 

Razumljivo je, da tisti, ki 
so morebiti pričakovali 
od obeh gostov konkretnih 
obljub ali pa celo program
skih napotkov in predlogov, 
česa takega niso doča
kali. Končno Zveza komuni
stov take konkretne opera
tivne vloge že -dolgo nima 
več, če pa gre za idejno po
litično vlogo, potem je prav 
ta organizacija na vseh rav
neh vložila že ogromno svo

jega vpliva in truda, da je 
bil problem nerazvitih druž
bene priznan, kar je posle-' 
dično vplivalo na tesne in 
izdatne premike v smeri re
ševanja v tistih sredinah, ki 
jim ta naloga pripada. 

Gosta sta v razgovorih, 
trajali so polne trd ure, po
novno ix)udarila, da je nalo
ga zavestnih sU, zlasti pa 
komunistov, razviti čim večjo 
iniciativo in kar največ 
iznajdljivosti ^ nerazvitem 
področju samem. Taka po
buda, taka iniciativnost bo 
odlegla seveda neprimerno 
več, kot nekonkretne, nezdi-
ferencirane zahteve ter več 
ali manj nestrpno čaka
nje na rešitve od zunaj. Zla
sti bi takšno ofenzivnost mo
rah pokazati komunisti-stro-
kovnjaki, komunisti v gospo
darstvu, ki pa bi vsem že
ljam in množici potreb mo
rali v prvi vrsti zoperstaviti 
realne možnosti v bližnji in 
tudi v daljši bodočnosti. 

V razgovoru je beseda na
nesla tudi na ustanavljanja 
stanovskih organizacijah, take 
pobude nastajajo zadnje ča
se zlasti med zasebnimi 
kmetovalci. Tovariš Popit je 
bil mnenja, da bi vse take 
intrese mogli izraziti in ure
sničevati v 7^ obstoječih or
ganizacijah in to na vseh 
ravneh, tudi na republiški. 

JURE KRAŠOVEC, 

OB OBtETNlCl OKUPATORJEVEGA ZLOCNA PRI STRANICAH 

PRfti mm 5CINE 
2e ves teden potekajo po 

konjiški občini športna tek
movanja, posvečena pra2aii-

ki ga občana že dolgo 
l^t posvečajo spominu stote
rih žrtev enega najokrutnej-
^ib okupatorjevih ziočiniov 
• naši domovini. 

Sam praznični dan, 12. te-
bniar pa bo v konjiški obči-
JT-i ves izpolnjen s svečanost-
i>n in prireditvami. Tako bodo 
Opoldne delegacije poUtič-

nih organizacij in občinske 
skupščine v Stranicah po
lagale vence na obe grobi
šči. Ob deseti uri bo v sre
dišču občine seja obeh zbo
rov občinske skupščine in 
občinskega združenja Zveze 
borcev NOV. Sejo bo dopod-
njeval posebej pripravljen 
kulturni program. 

Tst̂ o dopoldne bo v osnov
ni šoli »Dušana Jereba« 

odprta razstava, posvečem 
spominu talcem na Strani
cah-, zvečer Pa bo v Domu 
kulture koncert vseh pevskih 
zborov s področja občine. 

Tudi md se pridružujemo 
obujanju spomina na grozo
vit zločin s podlistkom Sta
neta Terč^afca, avtorja knjige 
o frankolovskih žrtvah, ki bo 
v kratkem izšla v založbi 
»Borec« (na naši 7. strani) 

HVALA 
ZA SODELOVANJE 

Ob zaključni prireditvi naše akcije »Iščemo naj
bolj podobne dvojčke« je sodelovalo tudi več de
lovnih kolektivov, ki se jim ob tej priložnosti naj-
topleje zahvaljujemo. Z nagradami so sodelovali: 
1. Kreditna banka Celje — pokrovitelj vseh dvojč

kov 
2. Tehnomercator Celje 
3. Izletnik Celje 
5. EMO Celje 
4. Slovenija avto — .Avtoniotor Ol je 
6. Tkanina Celje 
7. lVIerx Celje 
8. Elkroj Mozirje 
9. Gostinsko podjetje Ojstrica 
10. LIBELA Celje 
11. Skupščina občin: Laško, Mozir,}e in i^iarje 
12. Založba Obzorja — Knjigania C^je 


